

《单词百科:visualizing是什么意思?visualizing怎么发音?visualizing的解释和用法》

英语单词visualizing是什么意思?visualizing怎么读?visualizing怎么发音?简答网为您整理了visualizing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



visualizing怎么读

visualizing的读音:[ˈvɪzjʊəlaɪzɪŋ]

visualizing的意思

- 1、n.肉眼观察;
- 2、v.在脑中使(某人或某物)形象化,设想,想像(visualize的现在分词);

visualizing的双语例句

1、 Visualizing while attuned in meditation, can influence others.

当在冥想中调谐时, 观想可以影响其他人.

2、 Nevertheless, the Bohr model is still useful for visualizing the structure of an atom.

然而, 玻尔模型仍有利于使原子结构形象化.

3、 Visualizing communication results from the development of electronic media technology.

视觉化传播是电子媒介技术发展的产物.

4、 You do this by visualizing the aircraft flight path on your forward view.

你需要观察(预测)你的飞机在前方会呈现什么样的飞行轨迹.

5、 Some countermeasure is put forward, to improve the nursing quality, to the nurse's visualizing perfection all.

并提出一些对策, 以提高护理质量, 使护士的形象更加完美.

6、 Objective To assess feasibility, sensitivity of transesophageal echocardiography (TEE) in visualizing coronary artery segments and velocity (CFV).

目的为评价经食道超声心动图 (TEE)
显示冠状动脉形态和血液频谱的可行性和敏感性.

7、 In this paper authors discuss three basic elements of successfully visualizing high-dimensional data.

本文从高维数据成功可视化的三要素着手,介绍了几种主要的高维数据可视化方法.

8、 FAST REALIZATION OF GEOLOGICAL DATA VISUALIZING WITH SURFER EMBEDDED PROGRAMMING.

使用Surfer嵌入编程技术实现地学中的数据快速可视化.

9、 Try to strengthen this energy field by visualizing the ball growing stronger.

通过想象能量球变得更强壮设法加强这能量场.

10、 Visualizing what assets are available and at what performance and protection levels

they can provide.

直观地看到有哪些资产可用以及它们可以提供什么样的性能和保护级别.

11、 D CTA reconstructions facilitate visualizing the whole structure of CVM.

CTA三维重建利于显示CVM结构的全貌特征.

12、 This is done by closing the eyes and visualizing the air passing through the mind.

做呼吸时要闭上眼睛,想象着空气正在通过大脑.

13、 Most importantly, you can develop new beliefs and visualizing goals for your life.

信念来源于知识.读得越多,你就越会知道很多事情都是可能的.
要经常抓住机会学一些新的东西.

以上是简答网为您整理的visualizing怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于vis

ualizing的用法、vi

sualizing的释义、visualizing的相关详

情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/visualizing>